
单一来源采购谈判记录表

项目名称:南亮列岛潮问带大型海洋生物识别系统研发

记录人:郑小宇

谈判地点:腾讯会议号 303-210-817

谈判时间: 2023. 1. 10 

供应商名称 蓝景科信(北京〉技术有限公司

北京市海淀区高里掌路 1 号院 6 号楼 8 单 电话 15201501207 
地址

元 3 层 1320

产品名称
myBaits custom 20-40k 16Xn 

数量

规格型号 16Rxn 目标价格 69525 

1.探针数量 20-40K

2. 探针长度: 120nt 
技术要求

3. 适用物种:八放珊珊亚纲

4. 靶向位点: 3023 个位点 0337 个 UCE 位点和 1686 个外显子位点)。

经调研，满足上述技术要求，仅有 CArbor Biosciences) 生产的 myBaits

custom 20-40k 16Xn 试剂盒。该试剂盒是 UCE 杂交捕获实验必不可少的
论证意见

生物试剂，只能由 CArbor Biosciences) 在中国境内的独家代理蓝景可

信(北京)技术有限公司提供。

谈判过程及 谈判小组一致同意从蓝景科信(北京〉技术有限公司采购 myBaits UCE 

最终报价
试剂一盒，价格共计 69525 元。

姓名 单位 职称 签字

詹子锋 中国科学院海洋研究所 副研究员 名~~吗
陈旭森 中国科学院海洋研究所 副研究员 [i有dtJl丛

谈判小组人员

7充侈丘李阳 中国科学院海洋研究所 副研究员

孟昭翠 中国科学院海洋研究所 助理研究员 岛吃草
王欣月 中国科学院海洋研究所 财务助理 圣叫气!

谈判小组组长 签字九竹考 时间'"h讨J、 10



February 15 , 2022 

To whom it may concer丑，

d台 PZ♀22
5840 Interface Dr, Suite 101 

Ann Arbor, MI 48103 , USA 
www.arborbiosci .com 

Phone: 1 (734) 998-0751 I Fax: 1 (734) 998-0750 

Letter of Authorization 

We, Biodiscovery, LLC dba Arbor Biosciences, hereinafter referred to as "Arbor". A Michigan 
Limited Liability Corporation having a principle place of business 创 5840 Interface Dr, Suite 101 , Ann 
Arbor, MI 48103 , USA, hereby authorize BLUESCAPE SCIENTIFIC CO, LTD, a company organized 
and existing under the laws of CHINA, and having a principle place of business at Room 20 1-C, 2nd 
Floor, Building 4, Yard 1, Gaolizhang Road , Haidian District, Beijing, China, to be the Exc1usive Distributor 
for MYcorarray's myBaits products in CHINA (not including Hong Kong, Taiwan and Macau). 

W守lEREAS BLUESCAPE SCIENTIFIC CO, LTD has the authorization from Arbor to manage sales, 
marketing and distribution activities in China and further to supp1y, apply for and obtain any approval, 
authorization, or validations in relation to product promotion, sales, tender application and enquiries in 
TERRITORIES and under the laws of CHINA. 

This Authorization w i11 be in immediate effect on the date of signing this "letter of authorization" and 
valid for 1 ye缸. The authorization te口ns are renewable if both sides agree prior to the end of the 
agreement 

乞~
Marketing Director 

Biodiscovery, LLC 
This authorization shall not constitute the designation of either p缸ty as 也e LEGAL representative or 
agent of the other, nor shall either p缸ty by this Authorization have the right or authority to make any 
promlse，伊町antee， or w缸ranty， or to assume, create, or incur any liability or other obligation of any 
kind, express or implied, against or in the name of, or on behalf of, the other. 



引得手pe
屯 i昌Tcl: 400-618-7099 

销售经理Sales Rep: 
电话Telphone:

品牌 货可

Arbor Bioscicnces 300216.V5 

合计

蓝景科信(北京)技术有限公司
Bluescape Scientific Co., Ltd 

报价单
报价时间: 2022. 12. 20 

f毛 J'l; Fax: j tÞ. l1J: Addrcss: 北京巾ilîJ淀区高里掌路 l 号航4 号愤2后 201

王湖静 客户: 巾国科学院沟洋研究所

15201501207 联系人: 郑小字

电话 :

ft称 规格 数量 单价/元 总金额/元 货期

myBaits Custom 20-40K 16 Rxn 16 Rxn 69 ‘ 525.00 69,525.00 一个月左右
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